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شناسایی ۱۷ ابتلای جدید در یک شبانه روز 
بنابر اعلام وزارت بهداشــت، در یک شبانه روز ۱۷ بیمار کووید- ۱۹ در کشور 
شناســایی شدند و متاســفانه دو بیمار نیز جان خود را به دلیل این بیماری از 
دســت دادند.به گزارش ایسنا، از روز ۲۰ خرداد ماه تا روز ۲۱ خردادماه ۱۴۰۲ 
و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۱۷ بیمار جدید مبتلا به کووید-۱۹ در 
کشــور شناسایی و شش نفر از آنها بستری شــدند.مجموع بیماران کووید-۱۹ 
در کشــور به ۷ میلیون و ۶۱۲ هزار و ۱۸۲ نفر رسید.متاســفانه در طول ۲۴ 
ســاعت، ۲ نفر از بیماران کووید-۱۹ در کشــور جان خود را از دســت دادند و 
مجموع جان باختگان این بیماری، به ۱۴۶ هزار و ۲۸۴ رسید.خوشــبختانه تا 
روز ۲۱ خردادمــاه ۷ میلیــون و ۳۶۷ هزار و ۴۵۰ نفر از بیماران، بهبود یافته و 
یا از بیمارســتان ها ترخیص شــده اند.۷۱ نفر از بیماران مبتلا به کووید-۱۹ در 
بخش های مراقبت های ویژه بیمارســتان ها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۲۱ 
خردادماه ۵۶ میلیون و ۷۵۶ هزار و ۵۷۲ آزمایش تشخیص کووید-۱۹ در کشور 
انجام شده است.تا روز ۲۱ خردادماه ۶۵ میلیون و ۲۱۹ هزار و ۸۹۳ نفر دوز اول، 
۵۸ میلیــون و ۶۱۵ هزار و ۸۷۲ نفر دوز دوم و ۳۱ میلیون و ۷۰۱ هزار و ۴۹۵ 
نفر، دوز سوم و بالاتر واکسن کرونا را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق 
شده در کشور به ۱۵۵ میلیون و ۵۳۷ هزار و ۲۶۰ دُز رسید.در حال حاضر هیچ 
شهرســتانی در وضعیت قرمز و نارنجی کرونا نیست، ۶۵ شهر در وضعیت زرد و 

۳۸۳ شهر کشور نیز در وضعیت آبی قرار دارند.

کشنده ترین سرطان در زنان
 با واکسن قابل پیشگیری است

متاسفانه به دلیل عدم ثبت موارد ابتلا و آلودگی به ویروس HPV، آمار دقیقی 
وجود ندارد ولی مراجعات متعــددی که حاکی از تعداد بالای  ابتلا به بیماری 
زگیل تناسلی در کنار سایر بیماریهای مقاربتی است نشان می دهد که فعالیت 
جنســی خارج از چارچوب خانواده و رفتارهای پرخطر جنســی وجود دارد و 
قابل انکار نیســت.دکتر پیام طبرســی در ادامه با بیان این مطلب گفت: وقتی 
روابط به شــکل تک همسری نباشد یا شریک جنسی اختصاصی وجود نداشته 
باشد، متاسفانه موارد آلودگی بیشتر خواهد بود و از فردی به افراد دیگر سرایت 
میکند به همین خاطر شاهد شیوع روز افزون بیماری های مقاربیت، ایدز و زگیل 
تناسلی خواهیم بود .وی با اشاره به اینکه معضل کشور مان در این مساله تقریبا 
همانند کل دنیاســت ولی میتوان با آموزش، تشخیص سریعتر و واکسیناسیون  
جلوی پیامدهای ناگوار بعدی را گرفت افزود: واکسیناسیون ضد ویروس اچ.پی.
وی خیلی مهم و ضروری اســت و یکی از موارد واکسیناسیون عمومی است که 
باید حتما در کشــورمان خیلی گســترده انجام شود.دکتر طبرسی گفت: بطور 
حتم این واکسیناسیون بویژه در بانوان کشور میتواند از سرطان دهانه رحم که 
یکی از کشــنده ترین سرطان ها در زنان است جلوگیری کند همچنین باید در 
کشور خیلی تلاش کنیم تا مانع بروز عوارض ناشی از ابتلا به زگیل تناسلی که 
همان سرطان دستگاه تناسلی است بشویم چون در صورت آلودگی و ابتلا و یا 
تشخیص دیر هنگام احتمال، موارد مرگ افزایش خواهد یافت.شایان ذکر است 
که ویروس HPVبیش از یکصد سویه مختلف دارد، دو سویه کم خطر ویروس 
منجر به بروز  زگیل در نواحی تناســلی می شــوند و چندین ســویه ی پرخطر 
آن باعث ایجاد ســرطان ها ناحیه تناســلی، دهان و گلو و ... می شوند. از میان 
سویه های پرخطر دو نوع ۱۶ و ۱۸ ویروس شیوع بیشتری دارند که خوشبختانه 

با واکسیناسیون به موقع قابل پیشگیری هستند.

بیش از 4300 ایثارگر راهی سرزمین وحی می شوند

معاون فرهنگی بنیاد شــهید و امور ایثارگران شــامگاه شنبه ۲۰ خرداد ماه در 
مراســم بدرقه کاروان ویژه حج تمتع جانبازان، گفت: ۴۳۵۰ ایثارگر در ســال 
جــاری به ســرزمین وحی اعزام می شــوند که در این میــان ۷۰ نفر در قالب 
کاروان ویژه جانبازان راهی مراســم حج تمتع می شوند.به گزارش »ایثار«، سید 
محمدصادق هاشــمی ضمن عرض خیرمقدم به جانبازان گرامی و همراهانشان 
گفت: با پیگیری های صورت گرفته در ســال ۱۴۰۲، حدود ۵ درصد ســهمیه 
از مجموع ســهمیه اعزام زائران ایرانی به سرزمین وحی به ایثارگران اختصاص 
یافــت.وی ادامــه داد: از مجموع ۴۳۵۰ نفر زائری که به ســرزمین وحی اعزام 
می شوند، ۷۰ نفر در قالب کاروان ویژه جانبازان راهی مراسم حج تمتع می شوند.
وی با بیان اینکه در این کاروان ۷۰ نفر از جانبازان گرانقدر در کنار همراهانشان 
و ۶ نفر از خدام راهی ســرزمین وحی می شوند، افزود: تمام تلاش ما این است 
که جانبازان از ارائه خدمات رضایت داشــته باشــند و جا دارد در این مراسم از 
زحمات همکاران دفتر برنامه ریزی امور فرهنگی ورزشی و اردویی بنیاد شهید و 
امور ایثارگران قدردانی کنم.معاون فرهنگی بنیاد شهید و امور ایثارگران با ابراز 
تشــکر از همراهان جانبازان و خدام کاروان، اظهار کرد: از همراهان جانبازان و 
خدام گرانقدر تقاضا دارم با همراهی و همدلی، زیارت بسیار لذت بخشی را برای 
جانبازان عزیز رقم بزنند.هاشمی در خاتمه خاطرنشان کرد: از جانبازان زائر حج 
تمتع استدعا دارم در زیارت ائمه غریب بقیع و خانه خدا همه خادمان خود در 
بنیاد شهید و امور ایثارگران را دعا کنند تا عاقبت بخیر شویم و هیچگاه شرمنده 

خانواده شهدا نباشیم.

احداث پارکینگ  زیر سطحی در بلوار شهید دادمان 
تفاهم نامه همکاری شــهرداری منطقه ۲  با بانک پارســیان به منظور احداث  
پارکینگ عمومی در بلوار شــهید دادمان  تقاطع بلوار شــهید فرحزادی منعقد 
شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه۲، مهدی صالحی، شهردار منطقه 
۲  بــا اعلام این خبر گفت: کمبود فضای پارک خودرو در کلانشــهر تهران به 
خصــوص در نقاطی که از مراکز درمانی، خدماتی تجــاری، تفریحی و هتل ها 
برخوردار اســت به یکی از مشکلات شهری تبدیل شده است.وی با بیان اینکه 
مدیریت وســایل نقلیه در حالت ســکون یکی از مهمترین موارد قابل توجه در 
بحث ترافیک هر شهر است، افزود: با توجه به اهمیت تامین فضای پارک خودرو 
در کنــار مراکــز  رفاهی و خدماتی  در  تامین رفاه شــهروندان و جلوگیری از 
ترافیک در این محدوده ها احداث پارکینگ با بهره مندی از مشارکت سایر نهادها  
در دســتور کار قرار گرفت.شهردار منطقه۲گفت: این پارکینگ زیر سطحی در 
فضایی در تقاطع بلوار شــهید دادمان و فرحزادی با مشــارکت بانک پارسیان 

احداث می شود.

افزایش دو برابری صدور پروانه ساخت و ساز 
در منطقه ۱۹

شهردار منطقه ۱۹ گفت: تشــکیل پرونده ساخت و ساز و صدور پروانه در این 
منطقه بویژه نواحی یک و دو از ســوی معاونت شهرســازی و معماری نسبت 
به بازده زمانی مشــابه افزایش یافته اســت.به گزارش روابط عمومی شهرداری 
منطقه ۱۹، تورج فرهادی افزود: با توجه به برگزاری نشست های مستمر شورای 
معماری و شهرســازی، ملاقات های مردمی، ارائه رهنمودهای لازم در خصوص 
مسائل شهرسازی به شهروندان متقاضی و کاهش زمان صدور به حدود سه هفته 
صدور پروانه های ساخت و ساز افزایش یافته است.به گفته این مسئول آمارهای 
ارائه شــده از سوی معاونت شهرسازی و معماری منطقه در سه ماهه اول سال 
گذشته معادل  ۲۳ پروانه صادر ؛ در حالی که از ابتدای سال ۱۴۰۲ تا کنون ۵۰ 

پروانه صادر شده و این روند ادامه دارد.

کرونا

سلامت

ایثارگری

شهری

سیل از روی جاده چالوس رد شد
۱۰۰۰ میلیارد تومان اعتبار برای بازگشت به حالت عادی

یک عضو شورای شهر تهران هشدار داد

پدیده »خانه های دودی« در محله شوش

سازمان غذا و دارو هشدار داد

خطر دور ریختن آنتی بیوتیک ها و داروهای ضدسرطان در زباله های معمولی

معاون ســازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای با بیان اینکه 
یک گودال ۵۰ متری در جاده چالوس ایجاد شــده که با پر 
کردن آن،  ظرف یک هفته ترافیک چالوس برقرار می شود؛ 
گفت که ایمن ســازی دقیق و اساســی ایــن منطقه برای 
بازگشــت به حالت قبلی، به بیش از ۱۰۰۰ میلیارد تومان 
بودجه نیاز دارد.به گزارش ایسنا، رضا اکبری درباره وضعیت 
جاده چالوس پس از ســیل توضیح داد: بارش بعدازظهر روز 
پنج شنبه خســارت زیادی به محور چالوس وارد کرده؛ در 
این بارش که در ۱۵ ســال گذشته سابقه نداشته است، در 
چند کیلومتری پایین دســت و بالادست سد کرج در حدود 
هشــت نقطه از محور چالوس، گل و لای و سنگ از کوه به 
پایین جاده سرازیر شد تا جایی که ارتفاع گل ولای به بیش 
از دو متر می رسید. خودروهایی که در این محدوده در سطح 
جاده مانده بودند، در زمان بارندگی متوقف شــدند و شــب 
پنجشنبه گرفتار شدند؛ البته بعضی از مسافران همان زمان 

جابه جا شدند.
وی ادامــه داد: از صبح روز جمعه کار آزادســازی خودروها 
به صورت جدی تر دنبال شد و حدود ۱۲ دستگاه ماشین آلات 
راهسازی شــروع به بازگشــایی یک معبر قابل عبور برای 
خودروها کردند که تا بعدازظهر روز جمعه،  تمام خودروهایی 
که رانندگانشان حضور داشتند، از محدوده خارج شدند؛ البته 
تعدادی خودرو مانده بود که رانندگانشان محل را ترک کرده 
بودند که اینها هم تعدادی روز شــنبه به محل بازگشتند و 

خودروهایشان را خارج کردند؛ بنابراین گرفتاری برای کسی 
پیش نیامد.

جاده چالوس حدود یک هفته
 تا ۱۰ روز بسته خواهد بود

معاون ســازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای درباره زمان 
بازگشــایی چالوس توضیح داد: به دلیل اینکه جاده چالوس 
در محدوده خوزنکلا، به طور کامل قطع شــده و ۵۰ متر از 
جاده شکسته شده و فرو ریخته و گودال عمیقی ایجاد شده 
است، بنابراین جاده چالوس حدود یک هفته تا ۱۰ روز بسته 
خواهد بود.اکبری با بیان اینکه سازمان راهداری کار پر کردن 
چاله را شروع کرده، افزود: باید حدود ۵۰ متر خاکریزی شده 
و گودال به طور کامل پر شــود؛ محدوده بالادست هم باید 
تثبیت شده و با سنگ و سیمان زیرسازی اش محکم شده و 
آســفالت شود که مجموعه این عملیات در این نقطه حدود 
یک هفته تا ۱۰ روز زمــان می برد؛ در این مدت زمانی هم 
هشــت نقطه که گل و لای به جاده آمده، توسط راهداری 
تخلیه می شــود.وی در پاسخ به اینکه گفته می شود برخی 
نقاط چالوس قابل تعمیر نیســت و مســیرهای جدید باید 
جایگزین شود، در یک برنامه تلویزیونی توضیح داد: اینطور 
نیســت؛ تمام نقاط چالوس قابل تعمیر است، چند نقطه از 
پل های آب رو در مســیل قرار گرفته که پر از شن و سنگ 
شــده  و باید تخلیه شود؛ دیوار حائل جاده هم تخریب شده 
و بخشــی از جاده را خراب کرده؛ اما اگر گودال ۵۰ متری را 

پر کنیم،  ظرف یک هفته ترافیک چالوس برقرار می شــود.  
اما تخمین می زنیم کار بازســازی کامل چالوس که شامل 
ساخت دیوارها و بازسازی پل ها می شود، زمان می برد و شاید 
تا شهریور و مهر هم طول بکشد البته سعی ما این است که 
امسال این محور را به وضعیت اولیه بازگردانیم.معاون سازمان 
راهداری و حمل ونقل جاده ای درباره برآورد خسارت از حادثه 
جاده چالوس توضیح داد: خسارتی که به دیوارها وارد شده، 
حدود ۲۰۰ میلیارد خســارت واقعی است اما اگر بخواهیم 
نقاطی که گل ولای روی جاده آمده را ایمن ســازی دقیق و 
اساسی انجام دهیم تا در بارش های مشابه، این حادثه اتفاق 
نیفتد، در حدود هشت نقطه باید سازه های نگهبان سنگین 
و دیواره های بزرگ احداث کنیم که طبق برآورد اولیه، بیش 
از ۱۰۰۰ میلیارد تومان بودجه می خواهد. ما ظرف هفته های 
آینده مشــاوری را انتخاب می کنیم که ارزیابی کاملی انجام 
دهد واصلاح نقاطی که مســتعدتر و خطرناک تر اســت با 
هزینه های کمتر و اطمینان بیشتر در دستور کار قرار گیرد.

وزارت راه اهتمام لازم 
برای بازسازی جاده چالوس داشته باشد

 از ســوی دیگر، نماینــده مردم کرج در مجلس شــورای 
اســلامی گفت: انتظار می رود که وزارت راه و شهرســازی با 
سرعت بیشتری نسبت به رفع مشکل و بازسازی مسیر کرج 
– چالوس اقدام کند.به گزارش ایســنا، مهدی عسکری در 
تذکری شفاهی در جریان جلسه علنی دیروز مجلس شورای 

اســلامی بیان کرد: روزهای گذشته شاهد سیلابی شدن در 
مســیر کرج - چالوس و ریزش تونل و مسیر در طول جاده 
بودیم. از زحمات همه دوســتان راهداری و مردم منطقه که 
کمک کردند تا افرادی که در مســیر کرج – چالوس در راه 
مانده اند سازمان یابند، تشکر می کنم. انتظار می رود وزارت 
راه و شهرســازی با سرعت بیشتری نسبت به رفع مشکل و 
بازسازی مســیر جاده چالوس اقدام کند.وی در ادامه اظهار 
کرد: به دنبال سیلاب شاهد گل آلود شدن آب رودخانه بوده 
و سهمیه آب شرب ســد کرج برای این شهرستان کاهش 
جــدی پیدا کرده و منجر به قطعی گســترده آب در برخی 
مناطــق در روزهای گذشــته به مدت ۱۰ الی ۱۵ ســاعت 
شده است. از وزیر نیرو که از سد کرج بازدید داشتند تشکر 
می کنم اما به دلیل این که شهرستان کرج و پردیس مخزن 
آب شرب به اندازه کافی ندارد مردم با مشکل مواجه شده و 
انتظار می رود هرچه سریع تر وزارت نیرو نسبت به این کمبود 
و خلأ اقدام کند.نماینده مردم کرج در ادامه تصریح کرد: از 
ســوی دیگر از آنجا که ذخیره سد کرج نسبت به سال های 
قبل وضعیت بهتری دارد انتظار می رود پس آبه باغات پایین 

دست کرج داده شود.
بیش از ۱۰۰ متر از جاده چالوس شکسته شد

 و فرو رفت
همچنین مدیر کل بحران ســازمان راهداری و حمل ونقل 
جاده ای با اشــاره به شکست بخشی از جاده چالوس گفت: 
ورود حجم بالایی از آب و گل و لای بخشــی از جاده را فرو 
برد و بیش از ۱۰۰ متر از جاده شکســت که احتمالا تا یک 
ماه آینده مسیر مسدود خواهد بود.غلامعباس بهرامی نیا در 
گفت وگو با ایلنا درباره آخرین وضعیت جاده چالوس پس از 
ریزش در اثر بارش باران اظهار داشت: خودروهایی که گرفتار 
ریزش جاده چالوس شده بودند آزاد شدند و تمام سرنشینان 
این خودرو در طول این فرایند آزادســازی در راهدارخانه ها 
اسکان داده شدند و تعدادی از سرنشینان هم با چند دستگاه 
اتوبوس تامین شــده به مقاصد مورد نظر جابه جا شــدند و 
همزمان با آزادســازی خودروها عملیات ایمن سازی مسیر 
را آغاز کردیم.مدیر کل بحران سازمان راهداری و حمل ونقل 
جاده ای تاکید کــرد: باید توجه داشــت مقاطعی در جاده 
چالوس به طور کامل شکسته شده و باید عملیات روسازی 
انجام شود و پس از ریزش برداری ها علمیات ترمیم، بازسازی 
و بهسازی مسیر انجام شد. در برخی از نقاط شانه های جاده 
آب بردگی داشــته که نیاز به اصلاح و ترمیم دارد.بهرامی نیا 
با بیان اینکه بیش از ۱۰۰ متر از جاده چالوس شکسته شده 
اســت، گفت: پس از ریزش برداری، علمیات بازسازی جاده 
ادامه خواهد داشــت و اقدامات ایمنی به اجرا می رســد و از 
حفاظ های توری برای جلوگیری از ریزش گل و لای از کوه 
اســتفاده می کنیم.وی با اشــاره به شکست بخشی از جاده 
گفت: ورود حجم بالایی از آب و گل و لای بخشــی از جاده 
را فرو برد و بیش از ۱۰۰ متر از جاده شکســت که احتمالا 
تا یک ماه آینده مســیر مسدود خواهد بود.بهرامی ادامه داد: 
تلاش این است که تمام مســیر مسدود نباشد و با ساخت 
واریانت جدید در مقاطع شکســته شده، مسیر را بازگشایی 
می کنیم و تنها مقاطع آســیب دیده مسدود خواهند بود تا 
زمانی که علمایت ترمیم به اجرا برســد.وی تاکید کرد: این 
بخش از جاده فرو نشست داشته و دیگر جاده ای وجود ندارد 
بنابراین باید مجددا لایه لایه راه ســازی انجام شود تا مقطع 

آسیب دیده و شکسته شده ترمیم شوند.   

عضو شــورای شــهر تهران نســبت به بروز پدیده جدید 
خانه های دودی در محله شوش هشدار داد.به گزارش ایسنا، 
ناصر امانی صبح دیروز در صحن علنی شورای شهر تهران 
با ارائه گزارشی از محله گردی اش از میدان شوش واقع در 
منطقه ۱۵ گفت: میدان شــوش از قدیمی ترین میدان های 
تهران اســت که زمانی مرکز تهران بــوده و در چهار دهه 
اخیر نیز یکی از میادین مرکزی جنوب تهران بوده اســت 
اما متاســفانه از آنجایی که در مــرز دو منطقه قرار گرفته 
مشکلات این محله از دید شهرداران هر دو منطقه ۱۵ و ۱۲ 
مغفول مانده است.وی با بیان اینکه ۶۰ درصد این محله را 
بافت فرســوده به خود اختصاص داده، اظهار کرد: اما عمده 
نارضایتی و مشــکلات شهروندان ناشی از مسائل اجتماعی 
و فرهنگی بود. چرا که اتباع بیگانه در این محله به شــدت 
سکونت دارند، به گونه ای که ۵۰ درصد بافت این محله در 
ســکونت اتباع بیگانه است.عضو شورای شهر تهران با بیان 
اینکه در این بازدید هر جا که برای ارائه خدمات عمومی بود 
همچون خانه های بهداشت که سر می زدیم اعلام می کردند 
که ۹۰ درصد مراجعه کنندگانشــان را اتباع بیگانه تشکیل 
می دهند، تصریح کرد: افزایش اجاره واحدهای مسکونی در 
همه جای تهران وجود دارد اما در این محله به دلیل حضور 
اتباع بیگانه بیشتر نمود پیدا کرده و دقت داشته باشید که 

در این محله گاه شــاهد سکونت چند خانواده در یک خانه 
چندمتری هســتیم که این مسئله باعث شیوع و گسترش 
امراض و بیماری  شده و خانواده ها نگرانند که این بیماری ها 
و مشــکلات فرهنگی به فرزندانشان نیز سرایت کند.وی با 
بیــان اینکه تعداد معتادان متجاهــر در این میدان کاهش 
یافتــه اما هنوز هم این معتــادان حضور دارند، به وضعیت 
امنیت در این محله اشــاره کرد و گفت: شــاهد سرقت و 
ناامنی به خصوص در معابر خلوت هستیم.امانی با تاکید بر 
اینکه پدیده املاک پلاک قرمز نیز همچون هرندی در این 
محله نیز وجود دارد، افزود: با همکاری شهرداری ۱۸ پلاک 
پلمب شــد؛ اما دقت داشته باشید که ما در محله شوش با 
پدیده ای به نام »خانه های دودی« مواجه شــدیم که برای 
اولین بار اسم آن را می شنیدیم به گونه ای که در این محله 
خانه هایی وجود دارد که معتادان اول صبح وارد آن شده و 
بعد از اســتعمال مواد مخدر و ... از آنجا خارج می شوند و تا 
کنون ۳۷ خانه دودی که اکثرا اتباع بیگانه در آن هســتند 
شناســایی شده ولی خبر ندارم که آیا پلمب شده یا نه؟وی 

با بیان اینکه زباله گرداندن در این محله حضور فعال دارند، 
گفت: با اینکه مغازه های ضایعاتی تعطیل شده اما شبانه ۸ 
تا ۱۰ وانت اقدام به خرید زباله ها به صورت ســیار می کنند 
که باید فکری به حال آن اندیشیده شود.عضو شورای شهر 
تهران درباره نوســازی بافت های فرسوده این محله تصریح 
کرد: با اینکه عوارض صدور پروانه در بافت فرسوده رایگان 
است اما ۷۰ میلیون تومان تحت عنوان تدوین ضوابط شهر 
اخذ می شــود به همین دلیل نوسازی بافت فرسوده در این 
محله با شــیب ملایمی در حال انجام است.وی با اشاره به 
مزاحمت بســاط گســتران در این محله گفت: بوی تعفن 
ناشــی از زباله های موجود در انهار یکی دیگر از مشکلات 
است و امیدواریم که اقدامات خوبی در این خصوص انجام 

گیرد.
نگرانی از سرازیر شدن دوباره معتادان به محله شوش

از سوی دیگر، شهردار منطقه ۱۵ از پلمب ۱۸ خانه پلاک 
قرمــز و تخریب یک خانه تیمی خبــر داد که محل تردد و 
پاتوق ۷۰ معتاد بود.به گزارش ایســنا، محمد شــیری در 

تشریح ساماندهی محله شــوش با حضور در صحن علنی 
شورای شهر گفت: ساماندهی خیابان شهرزاد در منطقه ۱۵ 
که وانتی ها در آن فعال بودند در دستورکار قرار دارد و حتی 
جلســه ای را با قوه قضائیه و کلانتری محله برگزار کردیم.
وی با بیان اینکه شــهردار تهران نیز پای کار اســت و در 
آستانه نوروز ۱۴۰۲ چهار جلسه پیرامون ساماندهی خیابان 
شهرزاد و سد معبر آن برگزار کرد، گفت: من تاکید می کنم 
که خیابان شهرزاد هیچ وقت به اندازه امروز وضعیت خوبی 
نداشته است و در خصوص ساماندهی معتادان متجاهر نیز 
باید بگویم که در ســال ۱۴۰۰، ۱۹۲۰ معتاد، تا پایان آذر 
ســال قبل نیز ۴۱۷۳ نفر و از دی ماه پارسال تا پایان سال 
نیز ۲۹۷۱ نفر جمع آوری شــده است و امسال نیز ۲۵۶۳ 
نفر ساماندهی شدند .وی با بیان اینکه جمع آوری معتادان 
شیب صعودی داشته است اضافه کرد: دقت داشته باشید که 
مراکز ماده ۱۶، معتادان را بیشتر از شش ماه نگه نمی دارند 
و مجددا افــراد به محلات بر می گردند و این نگرانی وجود 
دارد که معتادان به منطقه سرازیر شوند که البته تا حدودی 
هم این اتفاق افتاده است.شــیری با بیان اینکه ۱۰۰ هزار 
دانش آموز در منطقه ۱۵ تحصیل می کنند که ۱۰ هزار نفر 
آنها از اتباع بیگانه هستند، تاکید کرد: بیشتر دانش آموزان 

اتباع در محله شوش زندگی می کنند.

مدیرکل دفتر نظارت و پایش فراورده های ســلامت محور ســازمان غذا و دارو با 
تاکید بر اینکه »دارو، زباله نیســت«؛ نسبت به دور ریختن داروهای مازاد و تاریخ 
مصرف گذشــته به ویژه داروهایی نظیر آنتی بیوتیک هــا و داروهای هورمونی و 
ضدسرطان در زباله های معمولی و بازگشت آن به چرخه محیط زیست و مصرف 
هشــدار داد.دکتر نوشین محمدحسینی در گفت وگو با ایسنا با بیان اینکه بعد از 
اینکه دارو از نظارت مسوول فنی داروخانه خارج می شود، طبیعتا یا توسط مصرف 
کننده نهایی، مصرف می شود و یا اگر به هر دلیل مصرف نشد، باید برای امحاء به 
شــرکت های استاندارد امحاء ارسال  شود.وی در پاسخ به این سوال که چرا نباید 
داروهای مازاد یا تاریخ مصرف گذشــته را در خانه و مانند زباله های معمولی دور 
ریخت، گفت: داروها حاوی مواد شیمیایی هستند که در برخی مواقع ممکن است 
به مواد سمی تبدیل شــوند و از طرفی هم برخی از داروها مانند آنتی بیوتیک ها، 
ورودشان به محیط زیست باعث بروز مقاومت میکروبی می شود.محمدحسینی در 
این باره توضیح داد: از آنجایی که سیســتم از بین بردن زباله در کشــور سیستم 
دفن زباله است، وقتی دارو نیز داخل زباله معمولی قرار می گیرد، طبیعتا با بارش 
باران و عبور آبهای زیرزمینی، در سطح زمین حرکت می کنند و مجددا از طریق 
گیاهان و آب به چرخه حیات بازمی گردند؛ به این ترتیب بشر نادانسته در معرض 
آنتی بیوتیک هایی قرار می گیرد که نباید اســتفاده می کرد و این آنتی بیوتیک ها 
توسط میکروب ها شناسایی می شوند و مقاومت به آنتی بیوتیک ها ایجاد می شود. 
بنابرایــن در زمان نیاز به آنتی بیوتیک برای درمان یک عفونت، دیگر کارایی آن 
آنتی بیوتیک یا کم شده یا از بین رفته است، یا باید هزینه بیشتری شود و دوره 
طولانی تری با مصرف آن طی شود یا ناچار باید از آنتی بیوتیک  قوی تر استفاده 
شود. وی تاکید کرد: امروز در شرایطی قرار داریم که تقریبا ذخیره آنتی بیوتیک ها 
در حال اتمام اســت و سال هاســت که آنتی بیوتیک جدیدی یا تولید نشــده یا 
تعداد خیلی کمی تولید شــده اند؛ در حالی که میکروب های مقاوم بســیار زیاد 
شــده اند و آنتی بیوتیک هایی که از دسترس بشر خارج شده اند نیز زیاد شده اند. 
بنابراین دور ریختن آنتی بیوتیک بســیار خطرناک است.مدیرکل دفتر نظارت و 
پایش فراورده های ســلامت محور ســازمان غذا و دارو با تاکید بر اینکه علاوه بر 
آنتی بیوتیک ها، هورمون ها و داروهای ضد سرطان نیز بسیار مهم هستند و نباید 
مانند زباله معمولی دور ریخته شــوند، گفت: چگونگی امحاء برخی داروهایی که 
برای بیماری های خاص یا پیوند اســتفاده می شوند نیز بسیار مهم است؛ چراکه 
این داروها می توانند آســیب جدی به ســلامتی بزنند و موجب بروز سرطان در 

افراد سالم شوند؛ بنابراین جهت اینکه عزیزان خود را از خطر ابتلا به بیماری های 
مختلــف حفظ کنیم، نباید به هیچ وجه داروهای مــازاد را در زباله های معمولی 
ریخت.محمدحسینی به اجرای پویش دارو زباله نیست اشاره کرد و گفت: از اسفند 
۱۴۰۰ اجرای پویش دارو زباله نیست با همکاری داروخانه های منتخب در تهران 
آغاز شد تا به این ترتیب داروهایی که در منزل اضافه هستند و افراد نمی دانند باید 

با آنها چکار کنند را این داروخانه ها تحویل بگیرند.
محمدحســینی افزود: امسال نیز پویش دارو زباله نیســت از روز جهانی محیط 

زیست شروع شد و تا ۱۶ تیرماه ادامه خواهد داشت. درخواست داریم که مردم در 
این یک ماه به داروخانه ها مراجعه کنند و البته قبل از ساعت ۹ شب به داروخانه ها 
مراجعه کنند تا داروخانه های شــبانه روزی جهت رسیدگی به بیماران اورژانس 
مشکل پیدا نکنند.مدیرکل دفتر نظارت و پایش فراورده های سلامت محور سازمان 
غذا و دارو تاکید کرد که این پویش به صورت آزمایشــی در تهران در حال انجام 
است و پس از اتمام مطالعات، سنجش تمامی جوانب، لحاظ بودجه مورد نیاز و رفع 

مشکلات احتمالی، در سطح کشور نیز اجرایی خواهد شد.

 

»آگهی مناقصه عمومی شماره 2002005265000113«
شهرداری کرج در نظر دارد برابر بودجه مصوب شورای اسلامی شهر، پروژه مندرج در جدول ذیل را از طریق مناقصه عمومی  به پیمانکاران واجد شرایط واگذار 

نماید.

مبلغ اعتبار به ریالشرح پروژهردیف
مبلغ سپرده به 

ریال
نحوه پرداخت قراردادمدارک لازم 

۱
خرید تجهیزات، اجرا، تعمیر و 

نگهداری تقاطعات چراغدار سطح شهر
3۰/۰۰۰/۰۰۰/۰۰۰۱/5۰۰/۰۰۰/۰۰۰

ارائه حداقل رتبه 5 راه و ترابری 
یا تاسیسات و تجهیزات

نقدی

۱- سپرده شرکت در مناقصه به یکی از روش های ذیل ارائه گردد. ضمانت نامه 
بانکی معادل مبلغ فوق که به مدت 9۰ روز اعتبار داشــته و قابل تمدید باشد 
و یا واریز فیش نقدی به مبلغ فوق به حساب 7۰۰786948623 بانک شهر.

۲- برندگان نفر اول و دوم مناقصه هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند سپرده 
آنان به ترتیب ضبط خواهد شد.

۳- مبلــغ ۱/۰۰۰/۰۰۰ ریــال بــه عنــوان هزینه خرید اســناد به حســاب 
7۰۰7853۱3795 به نام شــهرداری کرج از طریق سامانه الکترونیک دولت 

)ستاد( به آدرس www.setadiran.ir می بایست واریز گردد.
۴- متقاضیــان می تواننــد از تاریــخ انتشــار آگهی تا ســاعت ۱۳:۰۰ تاریخ 
۱4۰3/۰3/27 جهت خرید اسناد مناقصه به سامانه الکترونیک دولت )ستاد( 

مراجعه نمایند.
۵- شرکت کنندگان می بایست ضمن بارگذاری ضمانت نامه شرکت در مناقصه 

در سامانه ســتاد، نســبت به تحویل اصل ضمانتنامه تا ساعت ۱۳:۰۰ تاریخ 
۱4۰2/۰4/۰6 به آدرس کرج- میدان توحید- بلوار بلال دبیرخانه شــهرداری 

کرج واقع در طبقه اول اقدام نمایند.
۶- در صورت بروز هرگونه تناقض در موارد مندرج در آگهی با ســامانه ستاد، 
ملاک عمل سامانه ستاد خواهد بود. لازم بذکر است شرکت کنندگان مجاز به 

حضور در جلسه بازگشایی پاکات خواهند بود.
 ۷- پیشنهادات رســیده در مورخ ۱4۰2/۰4/۰6 در کمیسیون عالی معاملات 
شهرداری کرج مطرح و پس از بررسی و کنترل برنده مناقصه اعلام خواهد شد.

۸- هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.
* جهت کسب اطلاعات بیشتر با شماره تلفن ۳۵۸۹۲۴۲۱-۰۲۶ تماس و یا به 

سایت www.karaj.ir مراجعه نمائید.
اداره امور قراردادها و پیمانها- شهرداری کرج




